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                                              S P R A W O Z D A N I E 

                           Z pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa  

                                                       w roku 2016. 

Komisja działając zgodnie z planem pracy Rady Gminy Tereszpol na rok 2016 brała aktywny 

udzał w rozpatrywaniu, analizowaniu i opiniowaniu wszystkich uchwał i innych zagadnień 

zawartych w poszczególnych porządkach obrad sesji wynikających z planu pracy Rady. 

Braliśmy także udział w Sesjach Nadzwyczajnych wynikających z potrzeby podejmowania 

niezbędnych decyzji gdzie czas był decydującym kryterium ich podjęcia. 

Szczególną uwagę Komisja zwracała na tematy związane z gospodarką i rolnictwem 

tzn.sprawy inwestycyjne i remontowe. Priorytetowym zainteresowaniem Komisji są działania 

związane z modernizacją Oczyszczalni Ścieków ,oraz ujęć wody w Lipowcu i Tereszpolu-

Zygmuntach. 

W pracach nad projektem budżetu Gminy Tereszpol na rok 2017 Komisja przedstawiła 

propozycje zmian, które poprzez swoich przedstawicieli przekazała Doraźnej Komisji 

Budżetowej. Zmiany te zostały zawarte w Budżecie. 

Mniejszą niż w latach poprzednich komisja wykazała się aktywnością w „terenie” 

Z dwu zaplanowanych tzw. „inicjatyw własnych” pierwsza nie wymagała poprawy , 

natomiast druga nie została zrealizowana z przyczyn organizacyjnych z mojej jako 

przewodniczącego winy. Realizacja nastąpi w roku bieżącym. 

Obecność na komisjach poza sporadycznymi, usprawidlonymi sytuacjami była wzorowa. 

W drugiej połowie roku z Mandatu Radnego z przyczyn osobistych zrezygnował p. Marek 

Wolanin będący członkiem naszej komisji ,jednocześnie z-ca Przewodniczącego  Rady Gminy 

Tereszpol. Po wyborach uzupełniających komisję zasilił radny p. Sławomir Skubisz. Natomiast 

radny p. Andrzej Maciocha został wybrany na z-cę Przewodniczącego Rady. 

Cała Komisja bardzo aktywnie brała udział w debatach nad materiałami na sesje o czym 

mogą świadczyć fakty , że wielokrotnie czas obrad Komisji przekraczał czas obrad Sesji.  
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